
Is dit ons Piccardthof? Het snoeiafval achtergelaten door tuinlieden worden niet opgeruimd. Dit deed 

ik altijd, maar door onduidelijkheden heb dit maar even zo gelaten. Idem de bagger die er erna 

overheen is gegooid. 

 

 



 

 

 

 

 



Onderstaande foto laat zien dat de paden er pikobello (strak) uit moeten zien. Daar wordt veel 

aandacht aan besteed door de tuinlieden. Waarom gebeurt dit niet met de oevers? 

Is hier een nut en noodzaak voor of in andere woorden wat is onze visie en doelstellingen met het 

onderhoud van onze oevers en sloten en welke doelgerichte werkzaamheden horen daarbij? Of zou 

het ook anders kunnen? Graag een reactie van het bestuur.  



 


